
 

 

 

 

 

Miesto zasadnutia Zasadačka, Vápencová 34 

Začiatok 17:30 hod. 

Ukončenie 19:20 hod. 

Prítomní podľa prezenčnej listiny 

. 
1. 

Úvod 
 

Úvodom predseda komisie p. Jozef Tittel privítal prítomných členov komisie, hostí a konštatoval, že je 

prítomných 8 členov komisie, t.z. komisia je uznášaniaschopná. 

Predložený návrh programu bol nasledovný: 

Por. 
číslo 

Názov bodu programu 

1. Športový areal pri ZŠ I. Bukovčana 

2. Cyklotrasy v KÚ DNV 

3. Dotácie v oblasti športu a turizmu 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

 

K bodu 1  Športový areál pri ZŠ I. Bukovčana 

Z obsahu diskusie: 

Predseda komisie poslanec Jozef Tittel si vzal úvodné slovo k prvému bodu programu a ozrejmil 

prítomným všeobecne známu situáciu, že sa pomaly dokončuje nadstavba a prestavba ZŠ I. 

Bukovčana 3. Tým začína obdobie, kedy je možné začať riešiť športový areál. Všetci  elektronicky 

dostali stanovisko a požiadavky základnej školy. Predseda vyzval členov komisie a hostí aby vyjadrili 

svoje nápady, ktoré by boli prospešné a ktoré by umožnili areál využívať naplno. 

K rozprave sa pripojila zástupkyňa starostu Beáta Janatová. 

Vyjadrila, že úplne nerozumie tomu, že vznikla diskusia. Uviedla, že od úplného začiatku, ešte pred 

tým ako bola začala prestavba či nadstavba základnej školy, bolo jasne deklarované, že je areál 

školským dvorom. Všetko sa orientovalo na to, že sa čakalo kedy sa skonči zmluva o bejsbalovom 
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ihrisku. Keď sa táto zmluva skončí môže sa dať do poriadku školský dvor na účely školy. Treba 

vychádzať z toho, že je to školský dvor aj pretože sa pridala hodina telesnej výchovy. Tak aspoň na jar 

a na jeseň, keď bude trošku lepšie počasie ho bude vedieť škola využívať. Zástupkyňa starostu 

poznamenala, že komisia chce rokovať o niečom, čo ešte nie je aktuálne, pretože sa musí dokončiť 

prístavba s nadstavbou a až následne sa bude riešiť ihrisko. Ako predsedníčka školskej komisie 

jednoznačne vyjadrila úzus, že prvý kto si bude dávať podmienky je riaditeľka školy s telocvikármi. 

Ako náhle tam budú mať čo potrebujú, môže komisia riešiť ostatné prvky podľa kapacity. Komisia 

môže dať návrhy, ale to gro budú rozhodovať zástupcovia školy. Toto stanovisko zastáva starosta 

mestskej časti, zástupkyňa starostu aj ako predsedníčka školskej komisie. 

Predseda komisie športu a turizmu Jozef Tittel poďakoval za úvodné slovo a vyzval riaditeľku 

základnej školy Renátu Balogovú, ktorá predniesla požiadavky školy pre predmetný areál.  

Slovo si vzala riaditeľka základnej školy Renáta Balogová, ktorá predstavila požiadavky školy. 

Predmetné požiadavky boli doručené členom komisie elektronicky ako materiál k zasadnutiu komisie. 

Riaditeľka základnej školy Renáta Balogová ozrejmila, že mala niekoľko stretnutí s učiteľmi, 

telocvikármi a dospeli k výsledným požiadavkám, ktoré škola aktuálne potrebuje.  

Požiadavky školy z materiálu Zápis zo stretnutia učiteľov TV a zástupcov školy dňa 24.3.2023 

1. Bežecký okruh ( ovál ) minimálne 200 m., optimálne 250 metrový okruh - 4 dráhy - 60 m 

rovinka/šprint - doskočisko - hod kriketkou, granátom Musí spĺňať normy!!! 

2. Vnútorné ihriská (vo vnútri bežeckého oválu) – ak má bežecký oval 200 metrov, do vnútra sa 

zmestia dve ihriská. Jedno ihrisko všestranné (tartan) - basketball 4 koše (2 koše oproti sebe 

na dĺžku ihriska) volejbal, tenis, hádzaná (bránky hádzanárske), vyznačené čiary na každý 

uvedený šport!!!! Musí spĺňať normy!!! Druhé ihrisko s umelou trávou (futbal) + mantinely 

3. workoutové ihrisko pri bežeckom ovály (materiál železo, žiadne drevo – vid príloha) 

4. Oddychová zóna aj so zatienením 

5. Športová hala 40x20 m 

K diskusii pristúpil člen komisie p. Kanianský, ktorý pripomenul, že v roku 2008, kedy sme boli na 

školách sme vedeli, že zmluva o ihriskách končí a máme priestor aby sa to ihrisko, ten areál prerobil 

do multišportového ihriska. Informáfcia zaznela vo viacerých komisiách, že najprv musí byť 

dokončená prístavba a nadstavba školy a následne sa budú zámery prehodnocovať. Aj v dôsledku 

toho, že tá škola kapacitne nestíhala sa realizovala prístavba a nadstavba školy. Jeho zámerom bolo 

na všetkých prítomných apelovať, že je dôležité vypočuť si požiadavky školy. Je potrebné si reálne 

povedať čo tá škola potrebuje s výhľadom na 5 až 10 rokov potrebuje a to dokáže riaditeľka školy 

zadefinovať, čo sa bude plánovať a je potrebné spraviť riadnu architektonickú súťaž. Urobí sa 

participácia, urobia sa vizuály, kde sa bude počítať aj s nejakou zadnou časťou areálu a podobne 

a následne sa môže realizovať nejaký projekt. Podotkol že dôležitou časťou projektu je financovanie. 

Jeho predstavou by bolo spraviť areál základnej školy ukážkovým. Pán Kanianský spomenul osobnú 

skúsenosť z jeho športových podujatí v areáli P. Horova, kedy návštevníci, ktorí prvý krát prídu do 

športového areálu P. Horová sú nadšení z výhľadov a zo scenérie, že je to niečo úžasné čo v Devínskej 

Novej Vsi máme. Bolo by dobré to preniesť aj na Bukovčana. Vidíme aj z komunikácie občanov, ktorí 

sa nám ozvali na iniciatívu, že veľa ľudí nevie o tom, že je areál otvorení pre verejnosť. Preto chcem 

člen komisie Martin Kanianský apeloval na to, aby sa požiadavky školy zvážili, aby bol na areál 

komplexný pohľad a aby sa spravila architektonická súťaž. 



K diskusii pristúpila zástupkyňa starostu Beáta Janatová a vyjadrila, že sú v prvom rade dôležité 

požiadavky školy, ale ak sa dajú zachovať existujúce architektonické prvky bude rada, následne 

môžeme riešiť ostatné možnosti využitia areálu. Podotkla, že je dôležité vychádzať aj z toho, čo už na 

ihrisku je, lebo je kontraproduktívne rušiť nové multifunkčné ihriská, ktoré sa tam spravili. Vieme, že 

priestor, ktorý slúžil baseballovému ihrisku a po prístavbe čo sú tam tie komunikácie, ktoré boli budú 

slúžiť ako školský dvor. To znamená, že keď my zadáme parametre architektovi, ten vpracuje návrh 

ako by to tam bolo najideálnejšie usporiadať. Zástupkyňa Janatová odporúča postup aby sa návrh 

zaslal do školskej komisie a športovej komisie, kde by sa zvážilo, či sa dajú pridať ešte nejaké prvky 

a komunikovali možnosti návrhov s projektantom. Toto je prvoradý účel. Zo strany tenisových kurtov 

sa ešte plánuje prístavba telocvične. 

Slovo si vzal člen komisie Roman Mózsi, ktorý upozornil na problematiku okolo žijúcich obyvateľov, 

ktorým prekáža hluk, kvôli čomu bolo zrušené aj volejbalové ihrisko. Poukázal aj na druhý problém 

nepriechodnosti ihriska, ktoré bolo priechodné 50 rokov. Tento fakt by mohol spôsobiť nespokojnosť 

obyvateľov. Upozornil, že tým nie je proti nápadu a návrhom vytvoriť niečo nové, ale je potrebné sa 

na to pozrieť komplexne, lebo existujúce prvky môžu zaniknúť.  

Člen komisie p. Kanianský reagoval na výstup pána Mózsiho a konštatoval, že jedna vec je, že sú tam 

obyvatelia, ktorým vadí hluk a je potrebné nastaviť nejaké pravidla, ktoré sa budú rešpektovať. 

Spomenul skúsenosť s areálom pri ZŠ P. Horova, ktoré sa im podarilo vyriešiť do takej mieri, že ihrisko 

momentálne funguje bez problémov, pretože 80% obyvateľov z okolia udelili súhlas a snažia sa ho 

rovnako udržiavať. Vyjadril sa aj k problému problém priechodnosti a za príčinu uviedol aj 

baseballové ihrisko, ktoré neplní funkciu školy. Pripomenul potrebu komplexného riešenia s dôrazom 

na požiadavky školy. Aj tým, že by bolo ihrisko priechodné je vnímanie bezpečnosti detí veľmi citlivé. 

Bezpečnosť je jednou z požiadaviek školy a je potrebné sa nad ňou zamyslieť. O tom má uvažovať 

urbanista, architekt, ľudia, ktorí tomu rozumejú. Nikto nehovoril o zrušení baseballového ihriska, 

hovorí sa o prerobení celého areálu a ak povie architekt, že sa tam prvok baseballového ihriská pridá 

tak v poriadku. 

Zástupkyňa starostu prerušila debatu a skompletizovala názory všetkých prítomných, že sa zhodli na 

tom, že v prvom rade je potreba školy. Ak sa bude dať zachovať detské baseballové ihrisko, tak sa 

zachová. Nikto nehovoril nikdy, že sa ide rušiť a všetky ostatné veci pôjdu potom. 

Poslanec Miroslav Antal pripomenul, že je viacero komisií, ktoré dostanú podklady a dostanú 

podkladov viacej a určite v nich bude obsiahnuté aj hľadisko bezpečnosti. Momentálne aktuálne je 

riešenie mäkkých cieľov základných škôl. Aktuálne polícia monitoruje všetky základné školy v rámci 

Slovenska. Bude nastavovať aj mäkké ciele, režim športových areálov a vstupov do škôl, čo bude 

predmetom viacerých komisi. Poslanec Antal sa ospravedlnil za svoje meškanie na zasadnutie 

komisie. Zdôraznil, že v prvom rade aj on háji záujmy školy. Prístavba a nadstavba školy sa blíži do 

finále, takže si myslím, že už nezostáva veľa času k tomu aby sa začali pripravovať nejaké návrhy na to 

aby sme niečo s tým areálom urobili. 

Člen komisie Kanianský sa opýtal doplňujúcu otázku na vysvetlenie, kedy sa dá časovo realizovať 

príprava podkladov. Poslanec Miroslav Antal odpovedal, že najprv sa musia stretnúť poslanci 

s pánom starostom. Dodal, že v rozpočte sú nejaké finančné prostriedky alokované aj na projektové 

dokumentácie a predpokladá, že si v krátkej dobe k tomu poslanci sadnú a vyriešia akým spôsobom 

etapovať celý proces. 



Zástupkyňa starostu navrhla aby sa všetci členovia dohodli s ohľadom na to, že 8.6. má byť 

kolaudácia prístavby a nadstavby. Kým bude právoplatné rozhodnutie, môže byť koniec roka. 

Následne po odstránení nedostatkov a kolaudácii, potom bude možnosť otvoriť diskusiu čo sa plánuje 

s ihriskom. Člen komisie Kanianský sa opýtal, či nie je možné tieto procesy robiť súbežne. Zástupkyňa 

starostu reagovala, že súbežne to je komplikované vzhľadom k prípadným komplikáciám, prípadným 

reklamáciám, či dovozu nábytkov do objektu, ktoré sa dovážajú z rôznych vchodov budovy. 

Ubezpečila, že sa obec bude snažiť procesy urýchliť. 

Poslanec Martin Čorej pripomenul, že sú určité normy, ktoré ihriská musia mať. Na základe kritérií 

školy, požadovaných športovísk to vieme začať kresliť. 

Člen komisie Kanianský zadal doplňujúcu otázku ohľadne procesov na miestnom úrade k prípadnému 

projektu na čo zástupkyňa vysvetlila, že peniaze na to sú a čo sa týka projektových dokumentácií, 

zvážime požiadavky, ktoré sú a ktoré budeme ešte mať a zadajú sa do súťaže na projekt, následne sa 

vysúťaží projektant, ktorý podklady dostane a na základe podkladov sa bude spracúvať prvý námet. 

Následne s námetom budeme pracovať. V prvom rade návrh odsúhlasí škola a následne to dostane 

na komisiu a schváli sa to, alebo sa vznesú pripomienky, prípadne nápady, ktoré do projektu 

zapracujeme. Projektantovi zadá podklady a požiadavky mestská časť Bratislava - Devínska Nová Ves. 

Člen komisie Roman Mozsi vzniesol obavu, že sa rozpráva o časovom rozmedzí 3 rokov na čo 

zástupkyňa starostu upokojila debatu, že sa s realizáciou môže začať možno pokojne aj budúci rok. 

Z toho vznikla druhá otázka člena komisie Romana Mozsiho, či má mestská časť na to peniaze, čo 

potvrdila aj zástupkyňa starostu aj predseda komisie, že na tento projekt alokované peniaze sú. 

Mestská časť urýchly procesy výberu projektanta. 

Slovo si vzal predseda komisie poslanec Jozef Tittel. Poďakoval a vyzval prítomných ak majú k téme 

ešte nejaké pripomienky nech sa vyjadria a poďakoval pani riaditeľke základnej školy. Pani riaditeľka 

Renáta Balogová poďakovala komisii a hosťom tiež, rozlúčila sa a opustila miestnosť, kde zasadala 

komisia. 

K bodu programu Športový areál pri ZŠ I. Bukovčana predseda komisie predložil na schválenie 

uznesenie pre členov komisie poslancov a neposlancov v znení: 

Uznesenie 1/5/2023 
 
Komisia športu a turizmu odporúča miestnemu úradu mestskej časti Bratislava – Devínska Nová Ves 

začať s prípravou projektovej dokumentácie športového areálu Ivana Bukovčana podľa podkladov, 

ktoré zaslala škola Ivana Bukovčana. 

Prezentácia: 10 
 

Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 
uznesenia 

 10 0 0 ÁNO 

 

Za predložené uznesenie boli 4 poslanci a 6 neposlancov, nikto sa nezdržal a nikto nebol proti 

predmetnému uzneseniu. 



Predseda poďakoval prítomným za úvod a rozhodol, že ako druhý bod programu bude zaradený bod 

3. - Dotácie v oblasti športu a turizmu na rok 2023 (druhá časť). 

K bodu 2  Dotácie v oblasti športu a turizmu na rok 2023 (druhá časť) 

Z obsahu diskusie: 

Materiál k bodu 3 obdržali všetci prítomní. Zostalo jedenásť žiadostí o dotáciu po termíne. 

V športovej oblasti pre dotácie zostalo 0,- eur. Na životné prostredie neprišli žiadne žiadosti. 

Zástupkyňa starostu si vzala slovo a ujasnila, že vďaka opatreniam vlády sa ubralo z rozpočtu veľa 

a druhá vec je výška sumy za energie. Upokojila členov, že s rozpočtom mestská časť vychádza a však 

nie je predpoklad, že by sa navyšoval. Väčšina VÚC, či magistrát znížili dotácie na polovicu, alebo 

neposkytovali dotácie vôbec. Mestská časť Bratislava – Devínska Nová Ves to nechala v pôvodnom 

návrhu. Vysvetlila aj systém rozdávania dotácií. V celom tom systéme je to nastavené tak, že tí čo si 

podávajú žiadosti do 30.11. majú výhodu, pretože sa prerozdelujú peniaze z väčšieho obnosu. 

Bohužiaľ tí, ktorí si podávajú žiadosti v druhom termíne už môžu čerpať len to, čo im zostane. 

Zástupkyňa starostu prítomných poprosila, aby členovia neuvádzali, že sa budú rozdeľovať financie 

z oblasti životného prostredia. Sociálna oblasť ešte má peniaze, ale môže sa stať, že z tých 2 900, euro 

sa ešte možno 1 000,- euro dá na sociálnu oblasť. Zástupkyňa starostu odporučila prenechať 

prerozdelovanie na dotačnú komisiu. Zástupkyňa starostu prítomných poprosila, aby sa na dotácie 

pozreli, zhodnotili a prípadne spravili nejaký poradovník o 5 organizáciách a ostatné zverili do rúk 

dotačnej komisii. 

Predseda komisie uviedol, že si myslí, že sa bude ľahšie rozhodovať o rozdelení dotácií, keby vedeli 

o akej sume sa rokuje. Poslanec Miroslav Antal dovysvetlil, že je nemožné stanoviť sumu, nakoľko to 

musí rozhodnúť dotačná komisia. Potvrdila to aj zástupkyňa starostu, že je komplikované čokoľvek 

rozdeľovať, pokiaľ  dotačná komisia nerozhodne. Dotácií po termíne je 11. Zástupkyňa starostu 

navrhla, že do budúceho obdobia by bolo potrebné odporučiť žiadateľom podať žiadosť do 30. 

novembra.  Taktiež navrhla rozdeliť financie tak, aby zostali aj do druhého kola. 

K návrhu sa pripojil člen komisie Roman Mózsi, ktorý vyjadril názor, že podľa neho predmetné 

peniaze nie sú dobre rozdelené ani v prvom kole. S čím súhlasila zástupkyňa starostu Beáta Janatová 

a dodala, že by bolo potrebné začať upravovať podmienky vyhodnotenia, kto má na dotáciu nárok. 

Navrhla, nech komisia navrhne 5-6 organizácií, ktoré mestskú časť reprezentujú a tým poskytnúť 

financie v druhom kole. Navrhla aby si športová komisia určila priority a následne dotačná komisia 

rozhodne o rozdelení zvyšných dotácií. 

K diskusii sa pridal poslanec Ján Žatko a konštatoval, že je potrebné nájsť nejaký transparentný model 

a je dôležité sa na organizácie zo zvyšných žiadostí nepozerať ako na nejakých „nešťastníkov“, ktorým 

nedáme nič. Pripomenul, že pôvodne sa dotácie schvaľovali raz ročne. K zmene prišlo pred pár rokmi, 

kedy bol schválený aj druhý dodatočný termín na jar. Tento termín vznikol výlučne preto, keby vznikli 

nové subjekty po termíne a nemali možnosť vôbec o dotáciu žiadať, nie pre existujúce subjekty. 

Subjekty, ktoré fungujú dlhodobo poznajú zabehnutý systém a žiadať majú v riadnom termíne.  

Predseda komisie vyjadril, že napriek tomu verí, že sa v rozpočte niečo nájde pre pomoc. Predseda 

komisie súhlasil s postupom vybrať 5 organizácií, ktoré reprezentujú Devínsku Novu Ves a vytvárajú 

najväčšiu aktivitu. Z organizácii komisia navrhla: 



 

 HBC lepurii DNV 

 Športová škola Galaktikos 

 Šach na školách o.z. 

 Občianske združenie Mažoretky Tina 

 
Uznesenie 2/5/2023 

 

Komisia šport a turizmu odporúča dotačnej komisii a miestnemu zastupiteľstvu podporiť dotáciou 

najmä tieto štyri kluby: 

 HBC lepurii DNV 

 Športová škola Galaktikos 

 Šach na školách o.z. 

 Občianske združenie Mažoretky Tina 

Prezentácia: 11 
 

Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 
uznesenia 

 11 0 0 ÁNO 

 

Za predložené uznesenie boli 5 poslanci a 6 neposlancov, nikto sa nezdržal a nikto nebol proti 

predmetnému uzneseniu. 

K bodu 3.  Cyklotrasy v KÚ DNV 

Z obsahu diskusie:  

Predseda komisie Jozef Tittel vysvetlil, prečo zaradil do programu tento bod. Cieľom bolo stanoviť 

priority, resp. čo by sme chceli v rámci cyklotrás vybudovať. 

K diskusii sa pridal člen Roman Mozsi a konštatoval, že na cyklotrasách vzniká chaos a že by bolo 

potrebné ich rozšíriť. Upozornil, že kapacita trasy od Cyklomosta slobody až do Devína je pre aktuálny 

dopyt hlavne cez víkendy nedostačujúca. Poslanec Peter Kolega pripomenul, že predmetná cyklotrasa 

sa už nedá viac rozšíriť. Z jednej strany je ochranné pásmo a z druhej strany je pozemok magistrátu. 

Člen komisie Martin Kanianský pripomenul, že Cyklokoalícia pripravuje rozširovanie a dopĺňanie 

cyklotrás. Cyklokoalícia má aj „vymapované“ miesta, kde by bolo dobré rozšíriť cyklotrasy. K tomu sa 

vyjadril Roman Mozsi a spýtal sa, či by naozaj nebolo lepšie na magistráte vybojovať možnosť, že by 

sa  cyklotrasa od Mosta slobody k úseku pri Rolande rozšírila po šírke. Viac a viac ľuďom sa páči 

napredovanie v budovaní a rekonštrukcii cyklotrás a radi tam chodia aj naši občania aj turisti 

z Bratislavy. Konštatuje, že samozrejme zníženie rýchlosti rieši situáciu, ale navrhuje uvažovať nad 

možnosťou cyklocestu rozšíriť. 

Predseda komisie prisľúbil, že tento nápad bude komunikovať na župe. 



 

 

Poslanec Peter Kolega pripomenul, že mestská časť má za plán vybudovať nove cyklotrasy, aby sme 

prepojili mestské časti. Spomína, že na poslednom miestnom zastupiteľstve sa viedla dišputa 

o vytvorení novej cyklotrasy, ktorá by viedla poza bývalé vojenské kasárne, aby sa tam odkúpili 

pozemky a aby sa to tam celé urobilo, práve preto aby sa napojilo na trasu pri Metre a tam je 

cyklotrasa, ktorou sa vieme dostať do Dúbravky. 

Člen komisie Martin Kanianský pripomína, že je zakreslená električková trasa, ktorá sa celá posunula 

k obchodnému centru Bory. Položil otázku či sa tam reálne dá dostať. Poslanec Peter Kolega potvrdil, 

že aj teraz sa dá trasou pri strelnici prejsť. 

Poslanec Miroslav Antal konštatoval, že ak povedie cyklotrasa akýmkoľvek smerom, dôležité bude, že 

nejaká cyklotrasa bude. Tiež pripomenul, že sa momentálne rieši problém s vykúpením pozemkov pri 

policajnej škole. 

Člen komisie Roman Mozsi sa vrátil k problematike cyklotrasy z Devínskej Novej Vsi do Devína 

a navrhol, že by sa mestská časť mohla aspoň o svoj úsek starať. Členov komisie zaujímala aj 

starostlivosť o náletové dreviny na Devínskej Novej Vsi v kameňolome „Srdce“ . 

 
 
 
 

Uznesenie 3/5/2023 
 

Komisia športu a turizmu žiada od mestskej časti Bratislava – Devínska Nová Ves do najbližšieho 

zasadnutia komisie športu a turizmu predložiť zoznam plánovaných cyklotrás aj s harmonogramom 

realizácie. 

Prezentácia: 11 
 

Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 
uznesenia 

 11 0 0 ÁNO 

 

Za predložené uznesenie boli 5 poslanci a 6 neposlancov, nikto sa nezdržal a nikto nebol proti 

predmetnému uzneseniu. 

 

Uznesenie 4/5 /2023 

 

Komisia športu a turizmu odporúča zvýšiť starostlivosť o cyklotrasy najmä v úseku od Cyklomosta 

slobody až po koniec katastrálneho územia mestskej časti, ktoré sú vo vlastníctve mestskej časti a jej 

správy. 

Prezentácia: 11 



 

 

Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 
uznesenia 

 11 0 0 ÁNO 

 

Za predložené uznesenie boli 5 poslanci a 6 neposlancov, nikto sa nezdržal a nikto nebol proti 

predmetnému uzneseniu. 

 

K bodu 4.  Rôzne 

 

Z obsahu diskusie:  

Predseda komisie posunul rozpravu k bodu č. 4. Slovo si vzal člen komisie Martin Kanianský, ktorý 

uzrejmil, že k bodu 4. Rôzne má dve témy k dotačnej časti a k prieskumu – športové aktivity 

a preferencie obyvateľov. Materiály členovia komisie dostali pred zasadnutím elektronicky. 

Člen komisie Martin Kanianský vo svojej prezentácii predstavil najprv návrh na nový systém 

prerozdeľovania dotácii, ktorý by mal byť jasnejší. Dlhodobo člen komisie Kanianský kritizoval 

vyplácanie dotácii v máji a však poznamenal, že tento rok sa vyplácali už v marci, čo predstavovalo 

veľkú výhodu. Upozornil na to, že je dôležité nájsť nejaký mechanizmus pri rozdeľovaní dotácií, ktorý 

by sa dal použiť plošne na všetkých. Poskytovanie dotácii by malo byť transparentné, t.z. 

transparentné musí byť aj to, ako sa narába s danou dotáciou. V ideálnom variante je prijať financie 

na transparentný účet a rovnako z transparentného účtu platiť položky na čo boli financie pridelené. 

Rovnako by bolo potrebné dopredu informovať obyvateľov, že môžu o dotáciu žiadať a aké sú 

kritéria. Dotácie by boli len pre organizácie, ktoré majú sídlo v Devínskej Novej Vsi a svoju činnosť 

vykonávajú v Devínskej Novej Vsi. Podmienkou by tiež bolo, že organizácia by musela mať v názve 

zahrnutý názov Devínska Nová Ves. Tento model rozdelil žiadateľov do dvoch kategórií z hľadiska 

celoročnej športovej činnosti v Devínskej Novej Vsi a z hľadiska jednorazového športového podujatia 

v Devínskej Novej Vsi. V kritériách potrebných pre získanie dotácie je potrebné rátať s istým 

„váhovaním“. 

Návrh podmienok pre získanie dotácie: 

1. Všetky organizácie, ktoré by splnili podmienky by dostali nejakú časť. (1:X / X= počet 

organizácii) 

2. Počet členov organizácii 

3. Nákladová štruktúra (vyššiu váhu dostávajú združenia, ktoré žiadajú nižšiu sumu peňazí) 

4. Odborné posúdenie športovej komisie, kde by každý člen vybral 5 organizácii, pridelili by sme 

im body a na základe súčtu bodov by sa vytvorilo poradie 

Člen komisie Martin Kanianský doplnil, že na diskusiu zostáva či sú uvedené kritéria dostatočné, či 

váhovanie je správne a či to bude jednoduché pre pochopenie. Uvedený model počíta s dvomi 

premennými 



1. Počet žiadateľov a žiadaná suma je vyššia ako počet dotácii 

2. Model vie počítať s tým, že ak by občianske združenie žiadalo príklad 5 000,- eur a tabuľka 

mu priradí  6 000,- eur, tak je možné vydať maximálnu požadovanú sumu a zvyšok sa 

prerozdelí do balíka dotácií. 

Člen komisie Roman Mozsi upozornil, že systém je ľahko obíditeľný formou platby hotovosťou. 

Poslanec Čorej, ale obavy upokojil pripomenutím, že financie by putovali na transparentný účet na 

určitý účel a malo by byť definované aj vo VZN na čo je možné požiť dotáciu. Taktiež poznamenal, že 

klubom, ktorým poputuje dotácia, musia podľa uvedeného modelu prejsť splnením určitých 

podmienok a ak vieme, že niekto neplánuje nakladať s dotáciami čestne, tú dotáciu mu nemusíme 

poskytnúť. Jednou z podmienok môže byť, že platba musí byť elektronická z uvedeného 

transparentného účtu. Subjekty by v dotácii museli uviesť na čo chcú dotáciu požiť, prezradiť koľko 

majú členov klubu. Zo všetkých členov sa vypočíta suma na jedného člena, následne komisia zhodnotí 

na základe 3. bodu Nákladová štruktúra prerozdelenie a následne členovia komisie spravia poradie. 

Komisia navrhla, že by bolo prospešné ak by posudzovali aj príjmy a výdavky klubu za kalendárny rok. 

K bodu 2. Počet členov organizácii vznikla obava, že by mohol počet členov prevýšiť reálny stav. Ako 

príklad na iriešenie situácie sa uviedol fakt, že do futbalového klubu každý podpisuje prihlášku, ktorej 

obsahom je GDPR a informácia, že údaje budú poskytnuté na formu dotácií. 

Predseda komisie Jozef Tittel navrhol, že napriek tomu je model zaujímavý, ale má ešte rezervy 

a preto bude komisisa pokračovať so starým systémom prerozdelovania a však vyskúšali by si na 

najbližšom zasadnutí si aj nový systém navrhnutý členom Martinom Kanianským. Poslanec Martin 

Čorej navrhol aby sa tento nový systém vyskúšal aplikovať na minuloročné rozdelenie. 

Člen komisie Kanianský pokračoval v prezentácii a predstavil model aj pre subjekty, ktoré organizujú 

počas roka len jednorazové podujatie. Predseda komisie poznamenal, že aj na tento model by bolo 

potrebné zmeniť VZN. Člen komisie Kralovič upozornil, že ako fyzická osoba, ktorá je iniciatívna nemá 

nárok dostať dotáciu na jednorazové podujatie. Členovia komisie poznamenali, že aj tento problém 

by bol riešiteľný zmenou VZN. Poslanec Ján Žatko pripomenul, že je teoretický nemožné aby všetci 

posielali členské na transparentný účet a ako príklad uviedol Úniu dôchodcov, kde niektorí členovia 

ani nemajú bankový účet. Člen komisie Roman Mózsi navrhol, či by v žiadosti o dotáciu mohla byť 

časť s otázkou či klub požaduje členské poplatky s možnosťou odpovede ani/nie. K návrhu sa vyjadril 

poslanec Miroslav Antal, ktorý upozornil, že platenie členského by nemala byť podmienka pre 

získanie/nezískanie dotácie. Poslanec Martin Čorej konštatoval, že o tom ako by mal vyzerať a čo by 

mal obsahovať daný formulár by mohli členovia komisie prebrať na jednom zo stretnutí. Poslanec 

Martin Čorej do diskusie pridal návrh, že ak s predloženým návrhom budú členovia komisie súhlasiť, 

navštívi právnikov miestneho úradu s návrhom VZN a následne môže komisia čakať, či nové VZN 

podporia poslanci. Poslanec Ján Žatko požiadal člena komisie Martina Kanianského o zaslanie 

podkladov k uvedenému návrhu. Neposlanec Marek Královič spomenul, že mu v kritériách chýba 

kritérium úspešnosti klubu. Neposlanec Kanianský dovysvetlil, že otázku úspešnosti riešil, ale nevedel 

presne zadefinovať ako merať úspech nakoľko je rozdielny aj podľa vekových kategórií. Poslanec 

Martin Čorej podotkol, že otázka merania úspešnosti je komplikovaná, pretože je rozdiel medzi 

klubom, ktorý sa venuje športu a ktorý sa venuje kultúre a taktiež je rozdiel merať úspešnosť 

v jednotlivých športoch. Kvôli tomu je v návrhu 4. bod Odborné posúdenie športovej komisie. Člen 

komisie Roman Mozsi sa informoval, ako je možné overiť počet členov klubu na čo neposlanec 



 

Kanianský podotkol, že overenie členstva môžeme vykonať na cez úrad, ktorý má podklady GDPR 

a môže potvrdiť počet reálnych členok klubu. 

Člen komisie Martin Kanianský pristúpil k druhému bodu prezentácie s názvom Prieskum – športové 

aktivity a preferencie obyvateľov DNV. Prieskum bol realizovaný v mesiaci marec 2023, ktorý sa 

uskutočnil dotazníkovou formou, prostredníctvom webového formulára. Z prieskumu vyplýva, že 

obyvatelia najviac vo vekovom rozhraní 31 až 40 rokov športuje 2 až 3 krát za týždeň v Devínskej 

Novej Vsi, ale aj mimo obce. Obyvatelia najviac preferuj kombináciu individuálneho a kolektívneho  

športovania. Najviac obyvatelia bicyklujú, ale najviac im chýba možnosť plávania v Devínskej Novej 

Vsi. Napriek tomu boli obyvatelia so športoviskami priemerne spokojní a športovú infraštruktúru 

vnímajú ako dostatočnú. 

Uznesenie 5/5 /2023 

 

Komisia športu a turizmu súhlasí s ideou úpravy dotačnej schémy mestskej časti Bratislava – Devínska 

Nová Ves za účelom zvýšenia transparentnosti poskytovania dotácií. 

 
 
Prezentácia: 11 
 

Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 
uznesenia 

 11 0 0 ÁNO 

 

Za predložené uznesenie boli 5 poslanci a 6 neposlancov, nikto sa nezdržal a nikto nebol proti 

predmetnému uzneseniu. 

Komisia na záver predniesla podnet občana. Podklad dostali členovia komisie elektronicky. Podnet sa 

týkal návrhu zmeny harmonogramu využívania tenisových kurtov, ktorý menil otvorenie tenisových 

kurtov nasledovne: 

 Pondelok – piatok; 8.00 -  20.00 h. 

 Sobota – nedeľa; 9.00 – 20.00 h. 

Občanovi prekážalo, že nevznikla diskusia s obyvateľmi o športovom areáli, ktorý sa nachádza 

v intraviláne obce. Občan navrhol zmeniť prevádzkový čas tenisových kurtov aspoň na pôvodný 

harmonogram. 

Komisia sa rozhodla občanovi odpovedať, že problém bude riešiť celková rekonštrukcia Športového 

areálu ZŠ I. Bukovčana podľa bodu programu č. 1. Predseda Komisie Jozef Tittel bude občana 

kontaktovať. 

 

 



   Záver 

Predseda komisie na záver všetkým poďakoval za účasť a ukončil zasadnutie komisie. 

 Titul., meno a priezvisko Podpis 

 
Zapísala 

 
Mgr. Veronika Mrvová 

 

 
Predseda komisie 

 
Bc. Jozef Tittel, v.r. 

 

 


